
 

 Číslo materiálu: 1 / 01 

Komise: pro informační technologie 

Datum: 12. 9. 2019 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

 

 

Neomluveni: 

Ladislav Šorčík, Ondřej Knapp, Aleš Kerner, 

Lukáš Jelínek,  Ladislav Čermák (za MěÚ) 

 

Alexandr Špalek, Jan Štěpnička, Přemysl Jiřík, 

Patrik Šimůnek 

 

 

Člen RM: Vít Šnajdr (místostarosta, není členem komise) 

Příští jednání: 17. 10. 2019 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 12. 9. 2019. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Usnášeníschopnost komise 
Předseda Lukáš Jelínek konstatoval, že komise není usnášeníschopná (není přítomna 

nadpoloviční většina členů) a bude tedy jednat jen v informativním režimu, bez přijímání 

usnesení. 

2. Přístupnost webů 
Členové komise s předstihem obdrželi metodiku z ministerstva vnitra, k dispozici jsou i 

konkrétní doporučení pro plnění požadavků, které poskytla paní Jarkulišová, ředitelka Městské 

knihovny Kutná Hora. Zákon o přístupnosti vstupuje 23. 9. do první fáze, kdy se povinnosti 

vztahují na nové weby. Je tedy potřeba ho zohlednit ve všech zakázkách města a jeho 

organizací, v jejichž rámci se budou vytvářet nové webové stránky nebo se ty stávající budou 

podstatně měnit. 

3. Server Tylova divadla 
Ladislav Čermák a Aleš Kerner řeší již několik měsíců problémy s nefungujícími e-maily, 

narážejí na problematickou spolupráci firmy Perfect System, která dodala prodejní systém. 

Chystají přechod na nový server, měl by být dokončen během září a snad by v rámci migrace 

mohlo být dořešeno i posílání e-mailů. 

4. Smart City 
Místostarosta Vít Šnajdr informoval o průběhu zakázky na první etapu přípravy koncepce 

„Smart City“. Proběhla úvodní schůzka s řešiteli, RM určila zástupce města pro devět řešených 

oblastí. 1. října proběhne první workshop za účasti řešitelů a zástupců města. 

5. Hlasovací systém 
Nový hlasovací systém byl uveden do provozu a prošel první „ostrou zkouškou“ při jednání 

ZM. V zásadě vše pracovalo, jak mělo, dílčí věci se doladí. Proběhla diskuse o praktických 

zkušenostech. Šnajdr: Problém při hlasování – když se stiskne tlačítko předčasně, hlasování se 

zablokuje. Bude se to reklamovat jako závada. Kerner: Videopřenos je kvalitní, jen občas 

kamera zabírá někoho jiného, než kdo hovoří. Čermák: Zaměření kamer se ještě bude 

dolaďovat. 

6. Data od mobilních operátorů 
Lukáš Jelínek získal od OCRM a poskytl členům komise dokument se zpracovanými a 



vyhodnocenými daty, plus přístup do interaktivní webové aplikace. Přítomní členové komise 

shodli, že jsou data nadměrně agregovaná a jejich využitelnost je velmi omezená (přestože 

např. komise cestovního ruchu určitě nějaké poznatky získá). V datech o zahraničních 

návštěvnících zcela chybějí Japonci; důvodem může být nekompatibilita jejich telefonů s 

evropskými sítěmi. 

7. Otevřená města 
Byla zřízena projektová rada spolku, jedním z členů je Lukáš Jelínek. Rada zatím řešila jen 

organizační záležitosti, výkonnou činnost ještě nezahájila. 

8. Aplikace pro podávání podnětů 
Ladislav Šorčík prověří situaci na Univerzitě Pardubice. Je potřeba co nejdříve začít s 

přípravou zadání, aby se v rámci Otevřených měst mohla rozjet implementace. 

9. Jednací řád komise 
Pro nepřítomnost dostatečného počtu členů odloženo. 

10. Generel dopravy 
Lukáš Jelínek (za IT komisi) a Aleš Kerner (za OsV Šipší) se zúčastnili prezentace aktuálního 

stavu generelu dopravy, přímo na místě podali některé připomínky, další lze zaslat do 15. 9. 

(Kerner: Termín byl o jeden den posunut kvůli termínu schůze OsV Šipší, platí tedy datum 16. 

9.). Z hlediska IT je důležité hlavně sladit GD a koncepci Smart City. 

11. Instalace veřejného osvětlení 
Probíhá modernizace na sídlišti Šipší, chystá se modernizace veřejného osvětlení na 

Masarykově ulici. Podle informací od paní Marhanové z OI MěÚ by mělo být osvětlení 

připraveno na propojení s dalšími systému. Členové komise se budou věci dále věnovat. 

12. Web města – anketa 
Skončila anketa ohledně vylepšení městských webových stránek, většina hlasujících zvolila 

zlepšení vzhledu. Peníze jsou v rozpočtu připraveny, je tedy žádoucí začít co nejdřív. Lukáš 

Jelínek udělá průzkum trhu ohledně odborníků na UX a použitelnost, zakázky na analýzu a 

provedení úprav bude následně realizovat oddělení informatiky. 

13. Termín schůze 
Na základě shody všech přítomných členů svolá předseda příští jednání na čtvrtek 17. října 

2019 od 18:30 do malé zasedací místnosti ve Vlašském dvoře. 

14. Různé 
ZŠ Žižkov chystá nové webové stránky. V návaznosti na již probíhající usnesení o konsolidaci 

a pro efektivní splnění pravidel přístupnosti je žádoucí, aby školy v této věci postupovaly 

společně a aby se zabránilo vzniku podobné situace jako dnes, kdy školy nemají webový obsah 

pod svou kontrolou. Čermák: Školy by si měly dohodnout společný základ, ten by se pak 

využil pro každou školu (s případným rozšířením o věci specifické pro jednotlivé školy), vše se 

bude provozovat v technologickém centru města. Šnajdr: Svolám zástupce škol, aby se to 

projednalo. ZŠ Žižkov by byl pilotní nasazení nové koncepce. 

 

Místostarosta Vít Šnajdr požádal o větší pořádek v dokumentech pro jednání RM a ZM. 

Čermák: Společně doladíme ukládání (podsložky, řazení apod.). 

 

Kutnohorská menu – systém stále běží, nějaké restaurace tam dávají jídelní lístky. Přítomní 

členové komise se shodli na postupu, kdy se před koncem září vloží na web upozornění, že 

systém skončí a k 31. říjnu se systém teprve odstaví. 

 

 

 

 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 756/19 k zápisu z jednání komise pro informační technologie 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 12. 9. 2019. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


